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„Mekkora pénzösszegek kerültek kifizetésre az állami kezességvállalás keretében a Majdú-
Bét kapcsolt vállalkozásainak?" címmel a Házszabály 91.§-,a alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
föOnfivelésiigyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak

7 ztelt Miniszter úr1

2044 augusztusában megszületett az a kezességi szerződés, amely biztosította, hogy a Hajdú-
Bét Rt- mezőgazdasági alapanyag beszállítói hozzájussanak a működésüket szolgáló
hitelekhez .

Az állam 2,8 milliárd forint összeghatárig I00%-os készfizető kezességet vállalt, és I00%-os
mértékű kamattámogatást biztosított .

Ezek a tények nagyon jól hangzanak, nagyon úgy tűnhet, hogy a kormányzat mindent megtett
az önhibájukon kívül csődhelyzetbe jutott termelők megsegítésére .

Csakhogy itt is, és most is a részletekben van a stikli elhantolva .

A Hajdú-B& Rt. alapanyag beszállítói között a legnagyobbak, a részvénytársaság tulajdonát
képező Novofarm Rt . és a Pannon Liver Kft., akik viszont további több száz kistermelővel,
családi vállalkozással vannak termeltetési, felvásárlási szerződésben .

Mindhárom gazdasági társaság tulajdonosi köre cég és személyi szinten átfedi egymást .

Vélhetően az állam ké zerő kezessége mellett, mint a Hajdú-Bél beszállítói, a Novofarm és
a Pannon Liver hozzájutott a Hajdú-Bél-ben bent ragadt követeléshez .

Azok a kistermelők és családi vállalkozások viszont, akik a két cégen keresztül voltak
beszállítói, alapanyag ellátói a Hajdú-Bét-nek, a mai napig egy fillért sem kaptak

Miniszter Úr! Ha Önök továbbra is így állnak az ügyhöz várhatóan soha nem fognak
pénzükhöz jutni, soha, mert a cégek tulajdonosai mindhárom gazdasági társaságot csődbe,
majd felszámolásba vitték; tevékenységüket új cégnév alatt változatlanul tovább folytatják .

Dr. Szili Katalin Or6 gglltli68 Hivatela
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Tisztelt Miniszter Úr! Mekkora pénzösszegek kerültek kifizetésre az állami
kezességvállalás keretében a Hajdú-Bét kapcsolt válialkozásainak?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2044 . október 20.
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